

Oath in the said Statute particularly expressed, as by the said Statute (reference being thereunto had) may more fully and at large appear. Now therefore know ye that having confidence in your integrity, fidelity and ability, you and each of you, We have assigned, constituted and appointed, and hereby do assign, constitute and appoint Our Commissioners jointly or severally to administer the Oath by the said Statute required to every Member of Our said Legislative Council and to every Member of Our said Assembly desiring to be admitted to take the same; and the Rolls and Record thereof you shall certify and return into Our Secretary's Office of Our said Province, there to remain, rendering to the Clerk of the said Legislative Council and to the Clerk of the said Assembly respectively, certified copies thereof. To have and to hold the said power and authority to you and to each of you, hereby granted for and during Our pleasure. In Testimony whereof We have caused these Our Letters to be made Patent, and the great Seal of Our said Province of *Lower Canada*, to be hereunto affixed. Witness Our right trusty and well beloved *Matthew Lord Aylmer*, Knight Commander of the Most Honorable Military Order of the Bath, Our Captain General and Governor in Chief in and over Our Provinces of *Lower Canada* and *Upper Canada*, Vice Admiral of the same &c. &c. &c. At Our Castle of *Saint Lewis*, in Our City of *Quebec*, in Our said Province of *Lower Canada*, the fourteenth day of February, in the year of Our Lord one thousand eight hundred and thirty five, and in the fifth year of Our Reign.

D. DALY,  
Secy.

I do hereby certify that the within named *John Davidson* and *Louis Panet* personally appeared before me this day, and took and subscribed the Oath for the faithful discharge of the trust hereby reposed in them.

*Per Dedimus Potestatem.*  
Quebec, 21st February, 1835.  
D. DALY.

ment exprimé par le dit Statut, ainsi qu'il paraîtra plus amplement par le dit Statut, en y ayant recours. En conséquence, sachez qu'ayant confiance dans votre intégrité, fidélité et habileté, Nous vous avons assignés, constitués et nommés, et par ces présentes vous assignons, constituons et nommons, vous et chacun de vous, Nos Commissaires, conjointement ou séparément, pour administrer le serment requis par le dit Statut, à chaque Membre de Notre dit Conseil Législatif, et à chaque Membre de Notre dite Assemblée, désirant d'être admis à le prêter; et vous certifierez les Rôles et le Records d'iceux, que vous remettrez au Bureau de Notre Secrétaire de Notre dite Province, pour y demeurer; donnant des Copies certifiées d'iceux aux Greffiers du Conseil Législatif et de la Chambre d'Assemblée respectivement. Et vous et chacun de vous aurez et tiendrez les dits pouvoir et autorité accordés par le présent, durant Notre plaisir. En foi de quoi Nous avons fait rendre Patentes Nos présentes Lettres, et y avons fait apposer le Grand Sceau de Notre dite Province. Témoin Notre très-fidèle et bien-aimé *Matthew Lord Aylmer*, Chevalier Commandeur du Très-Honorable Ordre Militaire du Bain, Notre Capitaine Général et Gouverneur en Chef dans et sur Nos Provinces du *Bas-Canada* et *Haut-Canada*, Vice-Amiral d'icelle, &c. &c. &c. A Notre Château *Saint Louis*, dans Notre Cité de *Québec*, dans Notredite Province du *Bas-Canada*, le quatorzième jour de Février, dans l'année de Notre Seigneur mil-huit-cent-trente-cinq, et dans la cinquième année de Notre Règne.

D. DALY,  
Secrétaire.

Je certifie par le présent que les sus-nommés *John Davidson* et *Louis Panet* sont personnellement comparus devant moi, ce jour, et ont prêté et souscrit le serment pour l'accomplissement fidèle du devoir qui leur est confié.

*Per Dedimus Potestatem.*  
Québec, 21 Février 1835.  
D. DALY.